
PROTOKÓŁ NR 38/12

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 6 czerwca 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:15.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski,

5. Krzysztof Kapała,

6. Mariusz Kubiak,

7. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Kamila Pietraszek, Maria Zielińska, Paweł Pituch, 

Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

8. Andrzej Machnica,

9. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza wykonania budżetu za 2011 rok.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Budżetu Planowania i Finansów otworzył przewodniczący P. Artur Wrona.

Ad.  2 Głównym  celem  posiedzenia  KBPiF  była  analiza  wykonania  budżetu  za  2011  rok. 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie budżetu.

Pani Skarbnik na wstępie zaznaczyła że obecne sprawozdania finansowe są z mniejszą ilością danych gdyż 

zgodnie z Ustawą o Finansach Publicznych nie zawierają szczegółowych danych z jednostek budżetowych 

podległych Urzędowi Miejskiemu. 

Na czerwiec 2012 r. Miasto uruchomiło obligacje na kwotę 9 mln zł. Zostało 3 mln zł.

Na pytanie P. Artura Wrony czy były jakieś umorzenia podatków, P. Skarbnik odpowiedziała że nie było 

żadnych umorzeń.

Radny P. Mazurak pytał co spowodowało tak wysoki deficyt? P. Skarbnik odpowiedziała że deficyt w takiej 

wysokości był planowany.

Radna P. Ujma pytała czy zgodnie z podjętą Uchwałą w 2010 r. były przekazane środki do ZEZKu wynikające 

z remontu pomieszczeń na lokale socjalne?

Nie były przekazane te środki w 2011 roku.
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Ad. 3  W sprawach różnych radni dyskutowali o planie ufundowania uczniom szkół kowarskich na 

koniec roku szkolnego, nagród za osiągnięcia sportowe. Wniosek zgłosił P. Adam Bierowski.

Chodzi o kwotę 2 tys. zł (dwa tysiące złotych) za które to środki można by zakupić akcesoria sportowe (piłki, 

paletki itp.). Środki na nagrody mają pochodzić z budżetu Rady Miejskiej, obojętnie czy to z „oszczędności 

dietowych” czy ze środków przeznaczonych na funkcjonowanie Rady Miejskiej, a nie wykorzystane. Nagrody 

otrzymaliby uczniowie którzy mają osiągnięcia w sporcie, wybrani przez szkoły.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Budżetu  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  o  przeznaczenie  2  tys.  zł  (dwóch  tysięcy  

złotych)  na  nagrody  dla  uczniów kowarskich  szkół  za  osiągnięcia  sportowe.  Środki  te  mają  pochodzić  z  

budżetu przeznaczonego na funkcjonowanie Rady Miejskiej w 2012 r.

Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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